
W Starosta  Gołdapski

Dotyczy:  zapytania  złożonego  w dniu  03.02.2025  r.

Ad.  1,  2

Gołdap,  ł4.02.2025  r.

Radny  Rady  Powiatu  w Gołdapi

Pan  Paweł  Cząż

Informuję,  iż w korespondencji  z drńa  12.11.2024  r. oraz  03.02.2025  r. otrzymał  Pan bieżące

informacje  w zakresie  możłiwości  reaktywacji  linii  kolejowej  nr 41 na odcinku  Gołdap-

Olecko.

Nadmieniam  jednocześrńe,  że wszystkie  inicjatywy  oraz  lobbowaiiie  w  każdym  kierunku  jest

priorytetem,  do czego  rówrńeż  zachęcam  biorąc  pod  uwagę  pełnioną  przez  Pana  funkcję

Radnego  Rady  Powiatu  w Gołdapi.  Wszystkie  podjęte  działania  przynoszą  korzyści  zarówno

mieszkańcom,  jak  również  wzmacniają  potencjał  naszego  regionu.
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